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Protokół  Nr 1 wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Gminy Lubasz 

odbytej w dniu 17 grudnia 2014 roku – godz. 14.00 

Przewodnicząca Pan Magdalena Janc Węglewska  powitała  wszystkich zebranych.                                  

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych  tj.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego 

1. Andrzejewska Żaneta 

2. Buśko Andrzej 

3. Koplin Zenon 

4. Wicher  Marek  

5. Wicher Kazimierz 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Cichorek Józef 

7. Dams Sławomir 

8. Macyszyn Andrzej 

9. Szrama Hubert 

10. Zieliński Marek  

Komisja Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych  

11. Janc – Węglewska Magdalena 

12. Michalak  Jacek 

13. Mirek Marian 

14. Strawa Paweł 

Posiedzenie odbyło się w sali 04 Urzędu Gminy. Przewodnicząca  zwróciła się do radnych            

z pytaniem czy są jakieś uwagi do otrzymanego porządku. Żadnych propozycji nie zgłoszono. 

Wobec czego przystąpiono do obrad wg porządku, który radni otrzymali:  

1) Wstępne omówienie projektu budżetu na 2015 rok  

2) Przedstawienie uchwał w sprawie: 

2.1.powołania przedstawicieli upoważnionych do reprezentowania Gminy Lubasz  
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w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Nadnoteckich w Pile. 

2.2.wyznaczenia przedstawicieli Gminy Lubasz w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów  

Wielkopolski 

2.3.wskazania wiceprzewodniczącego rady gminy dokonującego czynności 

związanych 

z podróżą służbową dla przewodniczącej rady gminy. 

2.4.ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Gminy 

2.5.określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubasz 

2.6.zmian w budżecie 2014 roku 

3) Wolne głosy i wnioski 

Ad. Wstępne omówienie projektu budżetu na 2015 rok  

Projekt budżetu omówiła Grażyna Graj Sekretarz Gminy. Stwierdziła, że jesteśmy przy 

pierwszej pozaorganizacyjnej komisji. Plan budżetu to najważniejszy dokument w gminie. 

Jesteśmy na półmetku jego opracowania. Po złożeniu przez pracowników wniosków, które 

zadania powinny się znaleźć w budżecie następują wyliczenia, a następnie Wójt taki projekt 

przyjmuje zarządzeniem.  W roku bieżącym przyjęty został 12 listopada. Jego elementem 

składowym jest projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej, który u nas obejmuje okres od 

2015 do 2025 bowiem do tego okresu Gmina Lubasz ma rozłożone raty kredytów.   Projekt 

budżetu opracowano na podstawie przyjętych założeń do budżetu, które przyjęła poprzednia 

Rada.  Zarówno Państwo jak   i kierownicy jednostek macie prawo składania do tego projektu 

swych wniosków. Jest tu jedna zasada, trzeba zaproponować z czego wniosek ma być 

sfinansowany  Następnie przedstawiła kwoty globalne jakie są zaplanowane w przyszłym 

budżecie i tak:  

Dochody  budżetu gminy na  2015 rok ustalono  w łącznej kwocie  22.038.490,00 zł,  

z tego: 

- dochody bieżące w kwocie      21.621.842,00 zł, 

- dochody majątkowe w kwocie     416.648,00 zł 

Natomiast wydatki budżetu gminy  na  2015 r. ustala się  w łącznej kwocie 21.853.777,00 zł ,    
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z  tego:           

- wydatki bieżące w wysokości         20.562.614,37 zł  

- wydatki majątkowe w wysokości     1.291.162,63 zł 

Dochody przyjęto przy uwzględnieniu:    

 -średniorocznego  wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych na poziomie 1,2% ,                    

- wynagrodzeń  pracowników jednostek organizacyjnych gminy na aktualnym poziomie  tj. 

bez żadnego wzrostu w przyszłym roku.  

Podatki i opłaty lokalne skalkulowano na podstawie przyjętych stawek podatkowych przez 

Radę Gminy tj. ze średnim wzrostem ok. 2%. Przyjęta kwota subwencji ogólnej na 2015r. jest 

niższa o 2,37 % , a  udziały podatku dochodowego od osób fizycznych wzrosły o ponad 15% 

w porównaniu do wielkości br.   

Dochody ze sprzedaży  majątku gminy oszacowano na kwotę  222.745 zł. Przewiduje się 

sprzedaż: 

1) dwóch działek budowlanych w miejscowości Nowina i Jędrzejewo, 

2) wybudowanych w 2015r. rurociągów gazowych średniego ciśnienia, zgodnie z umową 

o współpracy w sprawie gazyfikacji z Polską Spółką Gazownictwa Oddział Poznań, 

3) dwóch działek rolnych w Sokołowie, 

4) lokalu mieszkalnego i użytkowego w Sokołowie. 

Na 2015 rok zaplanowano następujące projekty: 

1) z udziałem środków unijnych ( PROW) – „Zaopatrzenie wsi w wodę w gminie Lubasz 

w miejscowościach: Lubasz, Stajkowo, Nowina i w kanalizację w miejscowości 

Lubasz” . Łączne nakłady finansowe w wartościach po przeprowadzonym przetargu, 

to kwota  270.000 zł,   z tego dofinansowanie unijne wyniesie 192.153  zł.  

Zakończenie   i sfinansowanie projektu nastąpi w 2015r. tj. zgodnie z zawartą umową  

z Urzędem Marszałkowskim,  

2) z udziałem środków własnych budżetu gminy: 

- gazyfikacja wsi Lubasz, Sławno   

- budowa chodników w Lubaszu – ul. Winiary 

- urządzenie placu przed świetlicą w Kamionce 

- Sokołowo – wykonanie klimatyzacji 

- Sławno – zamontowanie wiaty przystankowej 
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- doposażenie placu zabaw w Jędrzejewie  

- przebudowa, budowa i odwodnienie dróg wiejskich w Gminie Lubasz – w 2015 roku  

przedsięwzięcie to realizowane jest wyłącznie poprzez dotację dla powiatu tj. przede 

wszystkim na przebudowę drogi powiatowej  Sokołowo-Kamionka .Zgodnie z podjętą 

uchwałą przez Radę Gminy Lubasz  w projekcie budżetu gminy zabezpieczono na ten cel 

502.000 zł, projekt ścieżek rowerowych 65 tys. zł i projekt chodnika w Kruczu 15 tys. zł 

Dla zapewnienia finansowania wydatków majątkowych zaplanowano zaciągnięcie kredytu              

i pożyczki w 2015r. w łącznej  wysokości  522.153 zł.  Zabezpiecza się w projekcie także 

spłatę dotychczasowych zobowiązań ( kredyty, pożyczki, odsetki  i poręczenie kredytu GOK) 

jak i tych planowanych do zaciągnięcia w 2015r. nadmieniła Zawarto aneksy zmieniające 

harmonogram płatności rat kredytów i pożyczek.  W ten sposób założona spłata zobowiązań 

mieści się,  w nowych ustawowych tzw. „indywidualnych” wskaźnikach. Nadmieniła, że nie 

wszystkie zadania można było przyjąć. Tych nie przyjętych do projektu budżetu jest bardzo 

dużo. Jednocześnie nadmieniała, że w projekcie niektóre zadania bieżące są niedoszacowane. 

Chodzi tu przede wszystkim o przedszkola i oświatę. By możliwe było domkniecie projektu 

budżetu konieczne były cięcia na wydatkach bieżących i to bardzo duże, około 1,5 min zł.  

Zaznaczyła, że w projekcie budżetu tak jak zawsze są pieniądze „znaczone” tzn. te,  które 

muszą iść na konkretny cel i są to dotacje celowe, opłata śmieciowa oraz wpływy ze 

sprzedaży napojów alkoholowych.  

W projekcie budżetu zgodnie z przepisami prawa   tworzy się rezerwy: 

1) ogólną w wysokości 28.000 zł, 

2) celowe  w łącznej wysokości  119.000 zł, z tego: 

a) na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego 

      w wysokości  54.000 zł, 

b) z tytułu udzielonego poręczenia w wysokości 65.000 zł 

Wyodrębniono też  Fundusz Sołecki według zestawienia wydatków na przedsięwzięcia do         

realizacji poszczególnych sołectw, które takie projekty zgłosiły oraz pozostałe wydatki 

jednostek pomocniczych wyodrębnione w budżecie gminy, które sołectwa posiadają z 

wynajmu lub dzierżaw.  

Projekt budżetu stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że budżet bardzo często się zmienia w ciągu roku. 

Limity na zadania tu określone już po przetargu będą miały inną wartość. Nadmienił, że na 

okrągło to na inwestycje jest 1,3 min zł tj. 5,9% - będziemy dążyli by na zadania inwestycyjne 

przeznaczyć 7%, aby poprawić wskaźniki. Wiemy już, że droga Sokołowo – Kamionka nie 

zakwalifikowała się do dofinansowania. Nie mamy jeszcze konkretnej odpowiedzi ze 

Starostwa, ale na pewno środki te przeznaczymy na inwestycje drogowe.  Trzeba dążyć aby 

środki z oszczędności na inwestycjach przeznaczać dalej na inwestycje i ograniczać wydatki 

bieżące, aby udało się zmniejszyć kredyt.  Jest kilka rzeczy może mniejszych, o których 

radnym powie później ale chciałby, żeby wiedzieli, że pomimo, że mieszkańcy piszą by 

ozdobić gminę przed świętami,  iluminacji nie będzie. Powiedział, że na ozdoby  świąteczne, 

których koszt szacuje na 20 tys.  są bardzo ładne, ale będzie naciskał na oszczędzanie. Może 

w przyszłym roku się zastanowimy. Teraz idziemy w kierunku oszczędzania pomimo, że 

niektórym się ta decyzja narażę.  

Kazimierz Wicher – stwierdził, że Rady Sołeckie mogłyby wyasygnować ze swych środków 

kwotę np. 300 zł i przeznaczać na wyróżnienie 3 osób, które najładniej przyozdobią swoją 

nieruchomość. Byłoby to takie docenienie tych mieszkańców.  

Pytanie – jak wydatki kształtują się w szkołach? 

Sekretarz Gminy - 92% limitów jakie posiadają  to wynagrodzenia. O wszystkim dyrektorzy 

są informowani przy projekcie i później po uchwaleniu budżetu. Wiedzą na co ile środków 

mają zabezpieczonych. Szkoły nie stanowią podmiotu osobnego. To co nie uda się im wydać 

wraca do budżetu. Niektóre szkoły po przesunięciach z wynagrodzeń,  jak były oszczędności i 

w miarę wcześniej się zorientowali to przeznaczyły na potrzeby remontowe. Różnie to bywa 

w różnych szkołach i w różnych latach. Bardzo szczegółowo to widać przy sprawozdaniach z 

budżetu, jakie wydatki i na co zostały przeznaczone. Zaznaczyła, że z zadań zleconych będzie                                

w sprawozdaniu widać, że jest spora kwota niewykorzystana ze środków zleconych (300 tys. 

GOPS). Trzeba było wprowadzić bo taki był limit, ale w żaden sposób zgodnie z przepisami 

nie można było tego wydać.  W wykonaniu nie będzie wtedy 100% a np. 95%, a my środki 

zwracamy do Wojewody.  

Andrzej Macyszyn -  zapytał jakie jest stanowisko Starosty w sprawie budowy drogi 

Sokołowo – Kamionka? Był już u Starosty 5 razy, ale może jechać jeszcze 6 raz.  
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Wójt Gminy – zaproszę Starostę na spotkanie i wtedy dowiemy się co dalej z tą drogą będzie. 

Na dzień dzisiejszy wiemy, że z Narodowego Programu Dróg Lokalnych środków nie 

otrzymają na tą drogę.  

Marian Mirek - zapytał czy 5 tys. na dożynki to nie jest za mało? 

Sekretarz Gminy – środki takie są zaplanowane. My występujemy później do sponsorów                       

o dofinansowanie tej imprezy. Nie możemy konsumpcyjnie podchodzić do sprawy. Nie za 

wszystko trzeba płacić, a w sołectwach to prawie we wszystkich zaplanowane jest wykonanie 

wieńca. Można to zrobić w czynie społecznym. Trzeba zmienić myślenie i poprawić przede 

wszystkim kondycję budżetu. Trzeba poglądy przewartościować.  

Dalszych uwag ani pytań nie było.  

Ad. 2 Przedstawienie uchwał w sprawie: 

2.1.powołania przedstawicieli upoważnionych do reprezentowania Gminy Lubasz  

w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Nadnoteckich w Pile. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy. Gmina Lubasz jest członkiem Stowarzyszenia 

Gmin i Powiatów Nadnoteckich. Zgodnie ze statutem tego Stowarzyszenia interesy Gminy 

reprezentują w organach stowarzyszenia dwaj wyznaczeni przez radę gminy przedstawiciele. 

Kadencja władz Stowarzyszenia pokrywa się z kadencją rad gmin. Po wyborach nowych 

władz gminnych, przewidziane są wybory władz stowarzyszenia. Aby one mogły dojść do 

skutku, koniecznym staje się wyznaczenie reprezentantów Gminy Lubasz. Jednym z 

reprezentantów zawsze jest Wójt Gminy Lubasz. Natomiast na drugiego przedstawiciela 

proponuje się Panią Grażynę Graj Sekretarz Gminy. 

Głosowanie za jednogłośnie 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

Ad. 2.2.wyznaczenia przedstawicieli Gminy Lubasz w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 

Wielkopolski 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy. W związku z ukonstytuowaniem 

się organów Gminy Lubasz na VII kadencję w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów 
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Wielkopolski Gmina Lubasz musi mieć swoich przedstawicieli na lata 2014-2018. 

Wyznaczenie przedstawiciela i jego zastępcy należy do właściwości rady i rada dokonuje 

tego rozstrzygnięcia w formie uchwały. Jako przedstawiciela proponuje się Wójta Gminy 

Marcina Filodę. Natomiast wyznacza się Magdalenę Janc – Węglewską jako zastępcę 

przedstawiciela Gminy Lubasz w Stowarzyszeniu Gmin i Powiatów Wielkopolski. 

Głosowanie – za jednogłośnie  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 2.3.wskazania wiceprzewodniczącego rady gminy dokonującego czynności związanych                    

z podróżą służbową dla przewodniczącej rady gminy 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy. Sprawy dotyczące zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych gminy uregulowane zostały w Rozporządzeniu Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 roku w sprawie sposobu ustalenia 

należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy. Rada Gminy jest 

kompetentna do wskazania wiceprzewodniczącego, który określał będzie termin oraz miejsce 

wykonywania przez Przewodniczącą Rady Gminy czynności związanej z wykonywaniem 

mandatu radnej. Zaproponowano, by był to Pan Paweł Strawa. 

Pytań nie było 

Głosowanie – za jednogłośnie  

Projekt uchwały  stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

Ad. 2.4.ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego Rady Gminy 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy.  Zgodnie z postanowieniami 

ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy jest kompetentna do ustalenia zasad zwrotu 

kosztów podróży radnych. Szczegółowe rozwiązania  w tej sprawie zawarte są w 

Rozporządzeniu Ministra Spraw wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 roku  w 

sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podroży służbowych radnych 

gminy. Jeżeli jednak Przewodnicząca Rady Gminy wyrazi zgodę na przejazd w podróży 

służbowej pojazdem stanowiącym własność radnego, należy określić zasady zwrotu kosztów. 

Zaproponowano, by stawki zwrotu kosztów przejazdu radnego pojazdem samochodowym 
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niebędącym własnością Gminy, w ramach podróży służbowej mającej bezpośredni związek z 

wykonywaniem mandatu, za 1 km przebiegu ustalić w wysokości stawek określonych jako 

maksymalne w rozporządzeniu ministra właściwego ds. transportu Pytań nie było.  

Głosowanie – za jednogłośnie 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu   

Ad.2.5.określenia wynagrodzenia Wójta Gminy Lubasz 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Przewodnicząca Rady Gminy Żaneta Andrzejewska. 
W projekcie uchwały zaproponowano następujące miesięczne wynagrodzenie Wójta Gminy 
Lubasz : 

1/zasadnicze - 5.500 - zł 

2/dodatek funkcyjny - 1.900 -zł  

3/dodatek specjalny - 2590 -zł  

Razem 9.990 zł 

Marek Zieliński - stwierdził, że należałoby zapytać Wójta czy wynagrodzenie odpowiada                        

i zapytał  kiedy można Wójtowi dać podwyżkę? 

Kazimierz Wicher - ustosunkowując się do powyższego powiedział, że zobaczymy jak Wójt 

będzie pracował. Na początek uważa, że jest to dobra propozycja. 

Wójt Gminy – proponowane wynagrodzenie nie jest krzywdzące, wyważone miejsce dla 

młodego wójta. Poprosił radnych by dali mu możliwość popracowania.  

Głosowanie – za jednogłośnie 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

Ad.2.6.zmian w budżecie gminy 2014 rok 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy, która powiedziała, że są to zmiany 

kosmetyczne, a dotyczą: 

W zakresie dochodów - zwiększenie o 45.629 zł ze środków rezerwy części oświatowej 
subwencji ogólnej z przeznaczeniem na dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i 

pomoce dydaktyczne pomieszczeń do nauki dzieci 6-letnich  

W zakresie wydatków  
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1. Zmniejszenie limitu wydatków z następujących pozycji : 

1) konserwacja rowów gminnych – 3.000 zł, 

2) zarządzanie kryzysowe – 6.575 zł, 

3) administracja publiczna - 2.941 zł. 

2. Zwiększenie limitu wydatków na: 

1)zadanie inwestycyjne „Budowa urządzenia wodnego – Kanału Lubaskiego wraz z 

budową sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Lubaszu „ – na opłatę 

nadzoru archeologicznego – 4.000 zł, 

2) bieżące utrzymanie dróg gminnych – 1.000 zł, 

3) promocję gminy – 2.216 zł, 

4) straż gminną – koszty usług pocztowych – 3.300 zł, 

5) zasiłki celowe – 2.000 zł ( wniosek Kierownika GOPS) 

Ponadto wprowadzono również zmiany, na wnioski sołectw, w zakresie Funduszu 

Sołeckiego.  

W związku z powyższym łączna kwota dochodów po zmianach wynosi 24.009.119,65 zł,            

z tego:  

- dochody bieżące w kwocie 22.882.771,65 zł, 

- dochody majątkowe w kwocie 1.126.348,00 zł, 

Natomiast łączna kwota wydatków po zmianach wynosi 23.561.187,65 zł , z tego:  

- wydatki bieżące w wysokości 22.546.660,65 zł 

- wydatki majątkowe w wysokości 1.014.527,00 zł  

Pytań nie zgłoszono 

Głosowanie – za jednogłośnie 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

Ad. 3 Wolne głosy i wnioski 
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Kazimierz Wicher – powiedział, że przez 20 lat zastanawiał się jak to jest na tych komisjach. 

Co na nich się dzieje i okazuje się, że nikt się nie kłóci, nikt sobie nie dogaduje. Chciałbym, 

aby tak zgodnie było zawsze. Trzeba sobie powiedzieć prosto w oczy to co się do siebie ma, 

ale nie może być, że ten czy inny jest po tej czy innej stronie. Jako radni mamy rozwiązywać 

problemy. Możemy mieć  inne zdanie, ale trzeba doprowadzić tu do porozumienia.  

Paweł Strawa - zapytał czy ta niewykorzystana nadwyżka Urzędu Gminy  pochodzi                                   

z wynagrodzeń? 

Sekretarz Gminy – są to środki, które na dzień dzisiejszy nie da się już wykorzystać, a ważne 

jest by ich nie blokować do końca roku. 

Paweł Strawa - zapytał czy w projekcie budżetu są zabezpieczone środki na stowarzyszenia? 

Sekretarz Gminy – jeżeli będzie potrzeba to jest rezerwa celowa i można na ten cel 

przeznaczyć. Budżet będzie się zmieniał.  

Marek Zieliński – powiedział, że przeglądał uchwały z 2011 roku i ma pytanie czy droga               

w Goraju (działka 217) została przez gminę przejęta?   

Sekretarz Gminy – trudno było znaleźć w tych spółkach kolejowych odpowiedzialnych za tą 

nieruchomość. Wysyłano nas od jednych do drugich. W tej sprawie cały czas odwiedza nas 

Pan Latuszek. Sprawa będzie sfinalizowana na początku roku.  

Marek Zieliński - stwierdził, że należałoby się zająć Pomnikiem Powstańców Wielkopolskich 

bo jest  w złym stanie. 

Sekretarz Gminy – jest przygotowany projekt odnowienia pomnika. Chcemy pozyskać środki 

na ten cel również od Wojewody. 

Wójt Gminy – mieszkańcy ten problem już też  zauważyli i do mnie osobiście się zwraczali. 

Jest tu duże zaangażowanie Bartka Turka i są duże szanse na jego kompleksowe odnowienie.  

Marek Zieliński zauważył, że w Gminie Czarnków diety radnych są  liczone w inny sposób, 

dlatego zapytał czy u nas też tak nie może być?  

Sekretarz Gminy – procentowy (tak jak w Czarnkowie)  sposób naliczania diet w stosunku do 

najniższego wynagrodzenia jest dla Państwa bardzo korzystny, ale są to automatycznie dużo 

wyższe kwoty niż te, które są w projekcie budżetu. Praca radnego jest pracą społeczną. 

Czarnków ma wyższe diety,  ale Połajewo dużo niższe.  

Wójt Gminy – to Państwo przyjmujecie uchwałę w sprawie wysokości diet i to do Waszych  

kompetencji należy w jakiej formie i jakie stawki ustalicie.    

Marian Mirek - poprosił, by posiedzenia komisji odbywały się o 13-stej a nie o 14-stej 
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Po ogólnej dyskusji między radnymi doszło do głosowania nad propozycją Pana Mariana 

Za godziną 13-stą było 5 radnych, przeciw – 8 radnych, a jeden wstrzymał się od głosu. 

Kazimierz Wicher  - zapytał czy działki drogowe po zmianie planu przechodzą na gminę? 

Sekretarz Gminy – jest to zależne od planu. W różnych planach różnie to wygląda. Ja jestem 

przeciwnikiem pozostawiania działek na współwłasności mieszkańców czy własności 

jednego. Trzeba pamiętać, że tymi  drogami trzeba później prowadzić sieci wodociągowe, 

kanalizacyjne czy inne media i dopiero później jest problem. Zdaję sobie sprawę, że związane 

jest to z bardzo dużymi nakładami na drogi,  ale to tak wcześniej czy później się zemści,  tym 

bardziej, że zaopatrzenie wsi w wodę należy do zadań własnych gminy.  

Marian Mirek - poinformował, że we współzawodnictwie o Puchar Powiatu Gmina Lubasz 

otrzymała 850 pkt i zajmuje I miejsce, drugie Czarnków 755 pkt 

Andrzej Macyszyn - poprosił, by zadzwonić do Zarządu  Dróg  Powiatowych, aby zrobili 

porządek z drzewami przy figurze w Sokołowie.  

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Pani Żaneta Janc Węglewska zakończyła 

posiedzenie. 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.30 

Prowadząca posiedzenie                                                                          Protokolant  

Magdalena  Janc Węglewska                                                                       Janina Szwerkolt 


